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PROTOKÓŁ  
 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim odbytego dnia 24 kwietnia 2025 r. w Urzędzie Miejskim                         
w Kamieniu Krajeńskim. 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 800, a zakończono o godz.1000 

 

Komisja Budżetu i Finansów w składzie: 

1)  Wiese Ewa – Przewodnicząca Komisji, 
2)  Blejder Katarzyna, 
3)  Kucharski Jacek, 

4)  Wróblewski Józef. 
 

Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1)  Husarek Marta – Zastępca Burmistrza 

2)  Gustyn Piotr – Skarbnik 
3)  Chodera Katarzyna – Kierownik Referatu RGIiGK 

4)  Skiba Małgorzata – Dyrektor SPMGP 
5)  Błoch Beata – Dyrektor MGOPS 
 

Otwarcia posiedzenia oraz powitania obecnych dokonała Przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów Pani Ewa Wiese. Następnie przedstawiła 

porządek posiedzenia.   

 
Porządek posiedzenia 

 

I. Opiniowanie materiałów na sesję: 
1. Sprawozdanie Samodzielnej Publicznej Miejsko – Gminnej       

Przychodni w Kamieniu Krajeńskim za 2024 rok.  
2. Raport z realizacji zadań Miejsko – Gminnego Programu                

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii w Kamieniu Krajeńskim                  
w 2024 roku.  

3. Zmiany w WPF.  
4. Zmiany w budżecie na rok 2025.  
5. Przyjęcie sprawozdania z wykonania uchwały w sprawie                

określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania                        
nieruchomości.  

6. Wieloletni program gospodarowania mieszkaniowym zasobem 
Gminy Kamień Krajeński na lata 2025 – 2029.  

7. Zmiana uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy 

Gminy Kamień Krajeński z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

2025 rok”. 
8. Odwołanie radnego z funkcji Przewodniczącego Komisji               

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim. 
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9. Zmiana uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej   w Kamieniu Krajeńskim.   
10. Pozostałe projekty uchwał.  

 
II. Inne sprawy organizacyjne. 

 

   III.    Zapytania i wolne wnioski.      
 
Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony powyżej porządek posiedzenia. 

 
Ad. I. Opiniowanie materiałów na sesję: 

 
Ad.I.1. Sprawozdanie Samodzielnej Publicznej Miejsko – Gminnej          
Przychodni w Kamieniu Krajeńskim za 2024 rok.  

 

Dyrektor Samodzielnej Publicznej Miejsko-Gminnej Przychodni                     

w Kamieniu Krajeńskim Pani Małgorzata Skiba dokonała szczegółowego 

przedstawienia sprawozdania za 2024 rok.  

 

Radny Pan Józef Wróblewski pozytywnie wypowiedział się na temat 
działu fizjoterapii. Podkreślił, że w Chojnicach na rehabilitację czeka się od 
pół roku do 8 miesięcy. W przychodni w Kamieniu Krajeńskim jest to 

maksymalnie do 2 miesięcy. Zwrócił również uwagę, że przede wszystkim 
miejscowi pacjenci mają bliżej niż do Chojnic czy innych miejscowości.   

 
Dyrektor SPMG Przychodni Pani Małgorzata Skiba podziękowała                  

i podkreśliła, że czynione są starania w celu pozyskania dofinansowania na 

fizjoterapię. Dzięki temu udałoby się zakupić jakiś dodatkowy sprzęt. Ma 
nadzieję, że się to uda.  

 
Radny Pan Józef Wróblewski wyraził zadowolenie z wypracowanego 

przez przychodnię zysku podkreślając, że wynika to z dobrej gospodarności.  

 
Dyrektor SPMG Przychodni Pani Małgorzata Skiba odpowiedziała, że 

starają się, ale ten rok nie był łatwy.  

 
Przewodnicząca Komisji Pani Ewa Wiese zapytała o usługi 

informatyczne. 
 
Dyrektor SPMG Przychodni Pani Małgorzata Skiba odpowiedziała, że 

chodzi o nowe programy księgowe i płacowe, w związku z nowymi 
zarządzeniami, do których należało się dostosować.    

 
Przewodnicząca Komisji Pani Ewa Wiese podziękowała za 

przedstawienie sprawozdania. Życzyła sukcesów i tego, aby wszystko dobrze 

funkcjonowało.  
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Dyrektor SPMG Przychodni Pani Małgorzata Skiba podziękowała              

i poinformowała, że przekaże to pracownikom przychodni.  
 
Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie 4 głosami za.      
 

Ad.I.2. Raport z realizacji Miejsko – Gminnego Programu Profilaktyki              

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii w Kamieniu Krajeńskim za 2024 rok.  

  
Szczegółowego przedstawienia Raportu z realizacji zadań Miejsko – 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Kamieniu Krajeńskim w 2024 roku              

dokonała Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani 

Beata Błoch.  

W czasie dyskusji poruszone zostały sprawy mieszkańców gminy,                

którzy borykają się z problemem nadużywania alkoholu. Omówione zostały 

przeprowadzone w minionym roku działania, zmierzające do ograniczenia 

zdrowotnych i społecznych konsekwencji nałogów wynikających                       

z nadużywania alkoholu i innych środków psychoaktywnych, stosowania 

przemocy oraz skutki uzależnień behawioralnych. 

 

Radny Pan Józef Wróblewski zwrócił uwagę na plan zadań na 2024 rok 

w wysokości 231.972,88 zł oraz wykonanie za 2024 rok w wysokości 

148.969,52 zł. Zapytał czy było wydanych mniej pozwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych.  

 

Dyrektor MGOPS Pani Beata Błoch odpowiedziała, że wykonanie jest 

mniejsze ze względu na to, że realizacja zadań w zeszłym roku była mniejsza. 

Jeżeli było realizowanych mniej zadań to automatycznie było mniejsze 

wykonanie planu budżetowego. Środki te są i zostaną przeznaczone na 

realizację zadań. Będą wydatkowane na odpowiednie cele. Rozpoczęła się już 

realizacja programów rekomendowanych w szkołach. Zostaną również 

przeszkoleni nauczyciele, którzy od przyszłego roku sami w szkołach będą 

realizować ten rekomendowany program.     

 

Przewodnicząca Komisji Pani Ewa Wiese zapytała czy tak jak                 

w poprzednich latach w świetlicach w sołectwach będą realizowane dla 

mieszkańców zajęcia np. z terapeutą.  

 

Dyrektor MGOPS Pani Beata Błoch odpowiedziała, że są wstępne 

plany. Jest nowa Pani terapeutka, która przyjeżdża co tydzień. Trzeba 

poczekać jak to wszystko się ułoży. Podkreśliła, że w tych spotkaniach nie 

brało udziału wiele osób. Jeżeli Dyrektor chce zrobić coś ważniejszego to 
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musi zrezygnować ze świetlic. Uważa, że na chwilę obecną najważniejsza jest 

profilaktyka w szkołach. Profilaktyka na wsiach niewiele pomoże. Jeżeli będą 

realizowane programy rekomendowane w szkołach i uda się trochę 

przestawić dzieci z myśleniem to jest szansa na to, że dzieci wyjdą ze szkół 

wiedząc z czym wiąże się naużywanie alkoholu, narkotyków, a także 

wszystkich innych uzależnień behawioralnych. Zwróciła również uwagę na 

to, że programy te są bardzo drogie. Na chwilę obecną realizacja jednego 

programu wynosi 6.900 zł.  

 

Zastępca Burmistrza Pani Marta Husarek dodała, że profilaktyka                

i uświadamianie jest bardzo ważne.      

 

Dyrektor MGOPS Pani Beata Błoch podkreśliła, że ważne jest również, 

aby w okresie wakacyjnym dzieci tego potrzebujące też uczestniczyły w takiej 

terapii.  

  

Przewodnicząca Komisji Pani Ewa Wiese zapytała czy można się 

zwracać o wsparcie podczas np. różnych pikników czy festynów.  

 

Dyrektor MGOPS Pani Beata Błoch odpowiedziała, że akcje 

profilaktyczne jak najbardziej tak, a jeżeli chodzi o zakup żywności to należy 

od tego odchodzić.   

 

Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu 

posiedzenia. 

 

Ad.I.3. Zmiany w WPF. 
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Pan 

Piotr Gustyn. Przedstawił, co następuje: 
W załączniku Nr 1 do uchwały uaktualnione zostały dane finansowe 

zgodnie z uchwałą zmieniającą uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 
2025.  

Planowane na rok 2025 dochody i wydatki ujęte w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej wynoszą:  

- dochody ogółem – 59.907.900,90 zł,  

- wydatki ogółem – 63.159.570,88 zł,  
W uchwale tej nastąpiło zwiększenie deficytu o kwotę 583.002,87 zł,              

i wynosi 3.251.669,98 zł.  
Deficyt pokryty zostanie w następujący sposób:  
- kredytami w kwocie 1.150.000,00 zł,  

- przychodami jednostek samorządu terytorialnego                                         
z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunkach budżetu, 
wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych 
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związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi            

w odrębnych ustawach, - w kwocie 1.336.201,58 zł, (zwiększenie                          
o 83.002,87 zł.), w tym:  

- z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych kwota 1.000.000,00 zł.  
- środki z Funduszu Przeciwdziałania Covid 19 otrzymane w 2022r.              

w ramach konkursu "Rosnąca odporność" kwota 241.849,51 zł,  

- środki KPO otrzymane na zadanie "Utworzenie miejsc opieki dla 
dzieci do lat 3 - budowa żłobka w Kamieniu Krajeńskim" kwota 11.349,20 zł.  

- wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych za rok 2024 

kwota 48.360,47 zł,  
- z tytułu opłaty za zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych                 

w obrocie hurtowym za rok 2024 kwota 34.642,40 zł,  
- Przychody jst z wynikających z rozliczenia środków określonych                 

w art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy i dotacji na realizację programu, projektu lub 

zadania finansowanego z udziałem tych środków. Dotyczy to następujących 
środków:  

- niewykorzystane środki z programu Fundusze Europejskie na Rozwój 
Cyfrowy 2021-2027 (FERC) dotyczy projektu "Zwiększenie 
cyberbezpieczeństwa Urzędu Miejskiego w Kamieniu Krajeńskim" kwota 

115.468,40 zł,  
- Nadwyżki z lat ubiegłych w kwocie 650.000,00 zł, (zwiększenie                  

o 500.000,00 zł.)  

W załączniku Nr 2 Wprowadzone zostały zmiany w następujących 
zadaniach:  

1. "Budowa drogi w miejscowości Radzim, gm. Kamień Krajeński". Nastąpiło 
zwiększenie finansowania. Wartość środków zabezpieczonych przez gminę na 
2025r. planowana jest na kwotę 1.009.577,31 zł, (zwiększenie o 50.500,00 

zł.) w tym:  
- środki Rządowego Funduszu Polski Ład Program Inwestycji 

Strategicznych w kwocie 896.873,44 zł. (bez zmian),  
- środki własne w kwocie 112.703,87 zł, (zwiększenie o 50.500,00 zł.).  

2. "Zabezpieczenie i rekonstrukcja fragmentów zabytkowych murów 

miejskich w Kamieniu Krajeńskim". Nastąpiło zwiększenie finansowania. 
Wartość środków zabezpieczonych przez gminę na 2025r. planowana jest na 
kwotę 490.000,00 zł, (zwiększenie o 10.000,00 zł.) w tym:  

- środki z Funduszu Przeciwdziałania COVID 19 w ramach projektu na 
„Ochronę zabytków i opieki nad nimi” w kwocie 343.000,00 zł. (bez zmian),  

- środki własne w kwocie 147.000,00 zł, (zwiększenie o 10.000,00 zł.). 
3. „Utworzenie miejsc opieki dla dzieci do lat 3 – budowa żłobka w Kamieniu 
Krajeńskim”. Wielkość wydatków ujętych na realizację tego zadania                      

w ujętych w WPF-ie latach wynosi 2.853.945,00 zł, (zwiększenie                             
o 595.063,48 zł,). W poszczególnych latach wydatki będą następujące: 

- w 2025r. 1.791.500,00 zł, (zwiększenie o 163.364,00 zł), w tym: 

- środki z KPO w kwocie 1.624.332,80 zł. (bez zmian), 
- środki własne w kwocie 167.167,20 zł, (zwiększenie o 163.364,00 zł.). 

- w 2026r. 1.062.445,00 zł, (zwiększenie o 431.699,48 zł), 
- środki z KPO w kwocie 630.745,52 zł. (bez zmian), 
- środki własne w kwocie 431.699,48 zł, (zwiększenie o 431.699,48 zł.). 
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Radny Pan Jacek Kucharski nawiązał do budowy żłobka pytając                  

o infrastrukturę zewnętrzną, parking, plac zabaw, ogrodzenie.  
 

Skarbnik Pan Piotr Gustyn odpowiedział, że będzie to do zrobienia.  
 
Radny Pan Jacek Kucharski stwierdził, że wygląda na to, że będą to 

całościowo duże koszty. Dodał, że bez infrastruktury zewnętrznej nie ma 
szans, aby zaczęło to działać.   

 

Zastępca Burmistrza Pani Marta Husarek odpowiedziała, że za chwilę 
podejdzie Pani Kierownik Referatu RGIiGK i wszystko wyjaśni. Następnie 

podkreśliła, że pozytywnie udało się rozstrzygnąć przetarg na budowę żłobka. 
Wykonywane było to w zasadzie na 2 razy. Pierwszy przetarg został 
unieważniony. Złożonych zostało 10 ofert, ale ceny nie były zadawalające.              

W drugim przetargu wpłynęło 5 ofert. Jeden Pan obniżył cenę oferty. 
Realizowane będzie to o 150 tys. zł taniej niż gdyby została wybrana 

najkorzystniejsza oferta w pierwszym przetargu. Niżej i tak nie udałoby się 
już tego skalkulować. Jest to już naprawdę minimalna cena, po której opłaca 
się budować ten żłobek. Firma, która wygrała przetarg specjalizuje się                  

w takich budowach. Współpraca zapowiada się dobrze. Ma nadzieję, że 
wszystko pójdzie sprawnie.  

 

Radny Pan Jacek Kucharski zapytał o pokrycie deficytu i kredyt.  
 
Skarbnik Pan Piotr Gustyn podkreślił, że kredyt na razie nie będzie na 

to zadanie zaciągany.  
 

Radny Pan Józef Wróblewski zapytał czy rekonstrukcja zabytkowych 
murów była aż tak potrzebna. Jest to kwota 500 tys. zł., którą można by 

przeznaczyć na coś innego.   
 
Skarbnik Pan Piotr Gustyn odpowiedział, że wniosek złożony był 2 lata 

temu. W tym czasie mury te już się rozlatywały.    
 
Zastępca Burmistrza Pani Marta Husarek dodała, że mury znajdują się 

w rejestrze zabytków i trzeba o nie dbać. Taki jest obowiązek.  
 

Radny Pan Jacek Kucharski zapytał kto wymyślił nadzór 
archeologiczny.  

 

Zastępca Burmistrza Pani Marta Husarek odpowiedziała, że 
konserwator.  

 
Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie 4 głosami za.       
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Ad.I.4. Zmiany w budżecie na rok 2025. 

 
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Pan 

Piotr Gustyn. Poinformował o zwiększeniach i zmniejszeniach                        
w poszczególnych działach, rozdziałach i paragrafach. 
  

W przedmiotowym punkcie radny Pan Jacek Kucharski zapytał 
Kierownik Referatu RGIiGK Panią Katarzynę Choderę o środki na 
infrastrukturę zewnętrzną przy żłobku w Kamieniu Krajeńskim.  

 
Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera podkreśliła, że ma 

harmonogram od wykonawcy i wszystko ma zostać wykonane jeszcze w tym 
roku.  
 

Radny Pan Jacek Kucharski zapytał czy jest to zatem wszystko           
w ramach tego zadania. 

 
Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera odpowiedziała, że 

tak. Jeśli chodzi o parkingi i całe zagospodarowanie terenu dookoła to 

wykonawca zobowiązał się wykonać to do listopada tego roku.  
 

Radny Pan Jacek Kucharski zapytał o plac zabaw przy żłobku.   

 
Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera odpowiedziała, że 

też jest w ramach tego zadania.  
 

Radny Pan Jacek Kucharski podkreślił, że tak docieka w tym temacie, 

ponieważ w Sępólnie Krajeńskim zabrakło sporo środków.  
 

Przewodnicząca Komisji Pani Ewa Wiese zapytała czy żłobek będzie 
oddany do użytku w 2026 roku. 
 

Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera odpowiedziała, że 
tak.  
 

Zastępca Burmistrza Pani Marta Husarek dodała, że będzie to              
28 lutego 2026 r.  

 
Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera podkreśliła, że 

potrzebne będą jeszcze 3 miesiące na uzupełnienie całej dokumentacji, aby 

uruchomić żłobek.   
  

Radny Pan Józef Wróblewski podkreślił, że na ukończeniu jest budowa 

drogi w Nowej Wsi. Zapytał jaki to będzie koszt.   
 

Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera odpowiedziała, że 
droga w Nowej Wsi jest jako jedno zadanie z ul. Brzozową. Jest wspólna 
faktura na jedno i drugie zadanie. Jeśli chodzi o dofinansowanie to tak 
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zostało to zaplanowane. Nie ma rozbitych kosztów osobno na Nową Wieś i na 

ul. Brzozową.   
 

Radny Pan Józef Wróblewski podkreślił, że są to dwie inwestycje              
i powinny być wyliczone osobno. 
 

Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera odpowiedziała, że 
takie zostało uzyskane dofinansowanie więc nie może tego rozdzielić.  
 

Przewodnicząca Komisji Pani Ewa Wiese zapytała czy inwestycja                
w Nowej Wsi jest już na ukończeniu. 

 
Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera odpowiedziała, że 

tak. Podkreśliła, że w Nowej Wsi wykonane zostają jeszcze zjazdy do posesji.  

 
Radny Pan Józef Wróblewski zapytał czy dowie się ile kosztowała 

inwestycja w Nowej Wsi. 
 

Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera odpowiedziała, że 

poprosi wykonawcę o rozbicie tych kosztów. Myśli, że nie będzie z tym 
problemu. Takie było zadanie i dlatego była jedna kwota w przetargu.    
 

Następnie Przewodnicząca Komisji Pani Ewa Wiese zapytała o ul. 
Parkową w Dąbrówce i czy wiadomo kiedy ruszą prace.  

 
Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera odpowiedziała, że 

odbyło się podpisanie umów na ścieżkę w Zamartem. Dnia 30 kwietnia 

będzie podpisanie umowy na żłobek. Są to dokumenty, które należy 
przygotować. Jak zostanie to załatwione to wówczas rozpocznie się procedura 

związana z inwestycją w Dąbrówce.   
 

Przewodnicząca Komisji Pani Ewa Wiese zapytała o cenę zakupu wiaty 

na osiedle Sienkiewicza.  
 

Skarbnik Pan Piotr Gustyn podał kwotę 40 tys. zł.  

 
Przewodnicząca Komisji Pani Ewa Wiese zapytała jaka będzie ona 

duża. 
 

Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera odpowiedziała, że 

wiata będzie taka jak w Dużej Cerkwicy.  
 

Przewodnicząca Komisji Pani Ewa Wiese podkreśliła, że zapytała 

dlatego, że w ramach funduszu sołeckiego wsi Dąbrówka chcieliby zakupić 
takie wiaty, które zostałyby usytuowane przy WDK.   

 Następnie nawiązała również do zbliżających się wyborów Prezydenta 
Rzeczypospolitej Polskiej. Zapytała o materiał na stoły oraz parawany 
zapewniające tajność głosowania, które należałoby już wymienić. Po 

komisjach podejdzie w tej sprawie do Pani Sekretarz.  
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Radna Pani Katarzyna Blejder nawiązała do huśtawki wodnej pytając 

czy będzie ona dostępna tylko jak będą ratownicy.  
 

Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera odpowiedziała, że 
huśtawka ta będzie cały czas, a ratownicy będą każdego dnia tygodnia od 
godz. 10 do godz. 18.   

 
Radna Pani Katarzyna Blejder zapytała czy pojawiła się dodatkowa 

firma chcąca płacić podatek od środków transportowych w gminie Kamień 

Krajeński. 
 

Zastęp Burmistrza Pani Marta Husarek poinformowała, że jest 
przedsiębiorca prowadzący firmę transportową, który systematycznie składa 
deklaracje na kolejne samochody. W dniu wczorajszym została złożona 

deklaracja na 5 kolejnych aut. Dwóch przedsiębiorców z gminy Sępólno 
Krajeńskie deklaruje chęć przeniesienia siedziby do gminy Kamień Krajeński. 

Podkreśliła, że nie chce operować nazwami firm. Następnie poinformowała          
o  rozmowach z jednym z największych przedsiębiorców firm transportowych 
w powiecie sępoleńskim, który zarejestruje swoją siedzibę w Kamieniu 

Krajeńskim. Zmiana siedziby wymaga jednak długiej procedury. Zaczyna się 
od wymiany w dowodach rejestracyjnych w wydziale komunikacyjnym. 
Potem trzeba wykonać dalsze czynności. To wszystko trochę trwa. 

Poinformowała również, że z informacji z wydziału komunikacji wynika, że 
przedsiębiorcy są zainteresowani, żeby zarejestrować siedzibę w gminie 

Kamień Krajeński. Poinformowała, że ma zostać również ustawiony baner 
reklamowy. Taki baner usytuowany będzie przy wjeździe do Kamienia 
Krajeńskiego od strony Chojnic. Przedsiębiorcy mają zatem informację i już 

powoli się zgłaszają.      
 

Wobec braku dalszej dyskusji Komisja zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały jednogłośnie za.     
 

Ad.I.5. Przyjęcie sprawozdania z wykonania uchwały w sprawie 
określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości.  
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Kierownik 
Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera. Szczegółowo przedstawiła 

sprawozdanie z wykonania uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, 
zbywania i obciążania nieruchomości.  

 

Wobec braku dyskusji Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały 3 głosami za (brak na sali J. Kucharskiego).      
 

Ad.I.6. Wieloletni program gospodarowania mieszkaniowym zasobem 
Gminy Kamień Krajeński na lata 2025 – 2029.  

 
 Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Kierownik 
Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera. Poinformowała, że zgodnie 

z art. 21 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 21 czerwca 2001 r. o ochronie praw               
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lokatorów, mieszkaniowym zasobie gminy i o zmianie Kodeksu cywilnego 

(Dz. U. z 2023 r., poz. 725) rada gminy uchwala wieloletnie programy                  
gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy. 

 Rada Miejska w Kamieniu Krajeńskim uchwałą Nr XXV/175/2021 
z dnia 24 lutego 2021 r. uchwaliła wieloletni program gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy Kamień Krajeński na lata 2021-2025 (Dz. 

Urz. Woj. Kuj. – Pom. z dnia 1 marca 2021 r., poz. 984). W związku                   
z końcem okresu na jaki program został uchwalony i potrzebą jego                     
uaktualnienia na kolejne lata podjęcie uchwały jest konieczne i uzasadnione. 

 
 Radna Pani Katarzyna Blejder zapytała czy zadłużenia w czynszach 

nie są ściągane na bieżąco. Podkreśliła, że jest to duża kwota.  
 
 Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera odpowiedziała, 

że zastanawiali się co z tym zrobić. Zastanawiano się również nad 
rozważeniem możliwości odpracowywania tego długu. Wszystko musi być 

zrobione zgodnie z prawem. Sprawa ta jest aktualnie analizowana.   
 
 Radna Pani Katarzyna Blejder zapytała ilu rodzin to dotyczy.  

 
 Skarbnik Pan Piotr Gustyn odpowiedział, że jest kilka rodzin z dużym 
zadłużeniem. Są też sytuacje, że ktoś płaci z opóźnieniem. Podkreślił 

również, że samo odpracowywanie to nie jest prosta sprawa. Wszystko musi 
być w granicach prawa.  

 
 Radna Pani Katarzyna Blejder zapytała czy gmina nie może im 
wypowiedzieć umowy najmu. 

 
 Skarbnik Pan Piotr Gustyn odpowiedział, że jest to daleka droga.  

 
Wobec braku dalszej dyskusji Komisja zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały 3 głosami za (brak na sali J. Kucharskiego).      
 
Ad.I.7. Zmiana uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy 
Gminy Kamień Krajeński z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2025 
rok”. 

   
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Kierownik               

Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera. Poinformowała, że podjęcie 

uchwały wynika z rosnącego zapotrzebowania społecznego na działania              
realizowane przez sektor organizacji pozarządowych, które odgrywają istotną 
rolę w uzupełnianiu zadań własnych Gminy Kamień Krajeński. 

Proponowana zmiana pozostaje w zgodzie z obowiązującym budżetem 
gminy i zapisami „Programu współpracy Gminy Kamień Krajeński                                

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na 2025 rok” oraz wpłynie na umocnienie współpracy 
pomiędzy administracją publiczną, a sektorem społecznym. 
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Przewodnicząca Komisji Pani Ewa Wiese zapytała czy kwota 14 tys. zł, 

która została zaplanowana jest już rozdana.  
 

Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera odpowiedziała, że 
tak.  

 

Wobec braku dalszej dyskusji Komisja zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały 3 głosami za (brak na sali J. Kucharskiego).   

 
Ad.I.8. Odwołanie radnego z funkcji Przewodniczącego Komisji                   
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim. 

     

 Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał wz. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Pan Kazimierz 

Warylak. Poinformował, że Radny Marek Kołtonowski wybrany na           

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej uchwałą Nr II/3/2024 Rady Miejskiej 

w Kamieniu Krajeńskim z dnia 14 maja 2024 r. w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim, złożył do Przewodniczącej 

Rady Miejskiej pisemną rezygnację z pełnionej funkcji.  

 Wobec powyższego podjęcie uchwały w sprawie odwołania radnego                  

z funkcji Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim jest uzasadnione.    
 

 Brak dyskusji. 
 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 2 głosami za, 
przy 1 głosie przeciw (J. Wróblewski). Brak na sali J. Kucharskiego.        
 
Ad.I.9. Zmiana uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim.  

 
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał wz. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Pan Kazimierz 
Warylak. Poinformował, że w związku z rezygnacją radnego Marka 
Kołtonowskiego z funkcji Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim, dokonuje się zmiany w § 2 uchwały Nr 
II/3/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 14 maja 2024 r.            

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim, zmienionej uchwałą Nr VI/39/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim z dnia 26 września 2024 r. Należy zatem dokonać wyboru 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.   
 W toku prowadzonej dyskusji zaproponowano kandydaturę radnego 
Pana Romualda Górnego na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, który 

wstępnie wyraził zgodę. Ostateczne wskazanie kandydata na                                 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej nastąpi przed sesją, po odbyciu                   

posiedzeń wszystkich komisji stałych Rady Miejskiej w Kamieniu                         
Krajeńskim.  
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 Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały                
2 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się (J. Wróblewski). Brak na sali     
J. Kucharskiego.             
 
Ad. II. Inne sprawy organizacyjne. 
 

Brak innych spraw organizacyjnych.  
 
Ad. III. Zapytania i wolne wnioski.      

 

Radna Pani Katarzyna Blejder nawiązała do drogi (ul. Polna)                  
w Kamieniu Krajeńskim, która niedawno została oddana do użytku. Zapytała 

czy prawdą jest, że ktoś najechał ciężkim sprzętem na końcówkę jezdni                 
i nastąpiło zarwanie.  
 

Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera odpowiedziała, że 
jest to prawda, ale sprawa została już wyjaśniona. Zgłosił się właściciel firmy, 

która uszkodziła nawierzchnię. Pani Kierownik wraz z wykonawcą 
przeprowadziła w tym miejscu kontrolę. Zostaną tam wykonane zatoczki. 
Koszty pokryje właściciel zakładu. Wykonane zostanie to z ramienia 

wykonawcy robót czyli firmy KAWIKO. Wszystko jest uzgodnione i zostanie 
naprawione.    
 

Radna Pani Katarzyna Blejder podkreśliła, że w tym przypadku osoba 
sama się zgłosiła. Słyszała jednak jeszcze o jednej sytuacji - jechał ciągnik,            

z kimś się mijał i też uszkodził nawierzchnię.   
 

Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera odpowiedziała, że 

przy okazji wizyty przy hali produkcyjnej zrobiła kontrolę na całej długości. 
Były rozjeżdżone również pobocza. Jest to jednak przedyskutowane               

i załatwione. W dniu dzisiejszym Pani Kierownik wybiera się na kontrolę, aby 
sprawdzić czy wszystko zostało dobrze wykonane.   
  

Radna Pani Katarzyna Blejder zwróciła uwagę, że duże pojazdy mają 
problem z wjazdem do zakładu przy ul. Polnej.  
  

Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera odpowiedziała, że 
właściciel ma duży sprzęt i aby wjechać na teren zakładu musi wykonać 

duży łuk. Dlatego jest rozjeżdżane pobocze i ułamał się asfalt.  
 
Radna Pani Katarzyna Blejder stwierdziła, że podczas budowy drogi 

ktoś mógł pomyśleć, aby to pobocze poszerzyć. Ten Pan nie będzie ciągle za 
to płacił. Jako przedsiębiorca płacący podatki też wymaga, aby do firmy 
dojeżdżali np. po stal.   

 
Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera odpowiedziała, że 

projekt drogi jest z 2021 roku. Podkreśliła również, że droga ma szerokość 
normową. W trakcie budowy był poszerzany wjazd. Współpraca była w tym 
zakresie, ale mimo wszystko jest jeszcze problem.   
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Radna Pani Katarzyna Blejder podkreśliła, że dobrze, że właściciel 
poczuł się odpowiedzialny. Ktoś inny powiedziałby, że płaci podatki i nie 

zapłaci za to.    
 

Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera odpowiedziała, że 

w takim przypadku występuje się na drogę sądową, ponieważ jest to 
uszkodzenie mienia gminnego.  
 

Przewodnicząca Komisji Pani Ewa Wiese zapytała czy gmina może 
jakoś wpłynąć na powiat w sprawie remontu drogi powiatowej Dąbrówka – 

Duża Cerkwica. Są bardzo głębokie dziury powodujące, że tworzą się wyrwy.  
 

Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera podkreśliła, że 

sprawy zgłaszane podczas zebrań wiejskich zostały przekazane do Zarządu 
Drogowego w Sępólnie Krajeńskim.   

 
Przewodnicząca Komisji Pani Ewa Wiese podkreśliła, że potrzebny jest 

chociaż jakiś remont, łatanie tych dziur.  

 
Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera odpowiedziała, że 

pisma wysłane były już jakiś czas temu, ale nie ma jeszcze odpowiedzi.  

 
Radny Pan Józef Wróblewski zapytał co ze sprawą przeniesienia za 

świetlicę placu zabaw w Zamartem. Podkreślił, że również na zebraniu 
wiejskim było pytanie w tej sprawie.   
 

Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera odpowiedziała, że 
raczej nie będzie to możliwe z tego względu, że jest to działka przeznaczona 

pod budowę mieszkaniową.   
 

Zastępca Burmistrza Pani Marta Husarek dopowiedziała, że działka 

jest przeznaczona pod zabudowę wielorodzinną.  
 

Radny Pan Józef Wróblewski zapytał kto będzie chciał wybudować dom 

przy świetlicy. Cisza obowiązuje od godz. 22.   
 

Zastępca Burmistrza Pani Marta Husarek odpowiedziała, że tak też 
ludzie mieszkają. Decydując się na kupno mieszkania w takim miejscu 
zainteresowany będzie przecież wiedział, że jest świetlica.  

 
Radny Pan Józef Wróblewski zastanawiał się jak można wybudować 

mieszkanie jak działka ma 700 metrów. Stwierdził,  że jest to zły pomysł.  

 
Radna Pani Katarzyna Blejder zapytała czy nadal obowiązuje pomoc             

z gminy w pracach porządkowych na terenie sołectwa.  
  

Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera odpowiedziała, że 

nadal to funkcjonuje i trzeba zgłosić się do sekretariatu.  
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Przewodnicząca Komisji Pani Ewa Wiese podkreśliła, że w Dąbrówce 

też będzie potrzebna taka pomoc, ponieważ jest tam dużo terenów zielonych 
do wykaszania. Utrzymanie tego jest bardzo kłopotliwe.  

 
Radna Pani Katarzyna Blejder zgłosiła również, że Pan, który ma 

pracować w Płociczu 2 godziny dziennie spożywa alkohol w czasie pracy. 

Zapytała gdzie ma to zgłosić.  
 

Zastępca Burmistrza Pani Marta Husarek odpowiedziała, że do Pani 

kadrowej.  
 

Radna Pani Katarzyna Blejder podkreśliła, że w czasie pracy spożywa 
alkohol zamiast kosić trawę, a np. w miejscu gdzie dzieci chodzą grać w piłkę 
rośnie wysoka trawa. Stwierdziła, że ten Pan nic nie robi.     

 
Zastępca Burmistrza Pani Marta Husarek ponownie podkreśliła, że 

Pani radna ma zgłosić to do Pani kadrowej.  
 

Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera stwierdziła, że 

Pan sołtys również powinien temu Panu zwrócić uwagę.  
 
 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
Kamień Krajeński, dnia 24 kwietnia 2025 r.   
  

Przewodnicząca Komisji                                                                   

/-/ Ewa Wiese 


